

April 25, 2007

Eng Electric Co Ltd  
5th Fl  
536 Min Sheng N Rd, Sec 1  
Kweishan Hsiang  
Taoyuan Hsien , 33393  
Tw

Our Reference: File E163743 Project No: 07CA16559  
Your Reference: UL/CUL POWER SUPPLY MODEL#3A-053WP05/3A-053WP06 INCLUDE 2  
OUTPUT RATING, RETRACTABLE  
Subject: Notice of Completion of the Engineering Investigation and Requirement for an Initial  
Production Inspection (IPI)  
认证评估完成及进行首次生产检查(IPI)要求通知书

Dear Mr. Lu:

Any information and documentation involving UL Mark services are provided on behalf of Underwriters Laboratories Inc. (UL) or any authorized licensee of UL.

這封信發出是代表美國保險人實驗室，且依據美商優力安全認證有限公司-台灣分公司與美國保險人實驗室所簽定的服務合約。

The engineering investigation under the above project number has been completed. This letter does not authorize use of the UL Mark on the products under the above project number.

有关上述所列项目号的认证评估已经完成。本信并非授权贵司在上述所列项目号中之产品上使用 **UL** 标志。

Before you may begin shipping product with the UL Mark at each of the manufacturing locations listed below, an Initial Production Inspection (IPI) must be successfully performed by a UL representative at the manufacturing location(s):

请注意只有在报告中所述之产品成功通过了 **UL** 检查员在以下生产地点进行的首次生产检查 (IPI) 合格之后,贵司才可以开始在产品上使用 **UL** 标志:

1. 464920-002  
Dongguan Eng Electronics Co Ltd  
Xi-Hu Industrial Area, Tang Xia Town, Lin Village, Dongguan Guangdong, China
2. 695382-001  
Shenzhen Eng Electronics Co Ltd  
Nuclear Group Industrial District, Baishixia Fuyong Town, Bao'an, Shenzhen Guangdong, China



The IPI is intended to confirm that the manufacturer is capable of producing a product in accordance with UL's requirements. **THE MANUFACTURER MAY NOT SHIP PRODUCTS WITH THE UL MARK UNTIL THE IPI HAS BEEN COMPLETED AND UL HAS FOUND THE PRODUCTS AT THE FACTORY TO COMPLY WITH OUR REQUIREMENTS.** Once this has been successfully completed the manufacturer(s) will be granted authorization to ship products bearing the UL Listing Mark.

进行首次生产检查(IPI)的目的是为确认生产厂家能够根据 UL 的要求生产产品。在生产厂家通过了首次生产检查 (IPI)，并获得 UL 检查员认可，确定工厂生产的产品已经符合 UL 的要求之后，生产厂家才可以发送有 UL 标志的产品。一旦成功通过该检查，生产厂家将被准予发运带有 UL 列名标志 Listing Mark。

It is the responsibility of Eng Electric Co Ltd, the Applicant, to inform its manufacturers of that the IPI must be successfully completed before product may be shipped with the UL Mark. Instructions for the IPI will be sent to our inspection center nearest to each of your manufacturing locations. The contact information of the inspection center is provided at the end of this letter. Please contact the inspection center to schedule the IPI and answer any questions you may have regarding the IPI.

此外贵申请公司 Eng Electric Co Ltd, 有责任告知所有生产厂家只有在成功通过首次工厂检查(IPI)之后，才能在报告中所述之产品上使用 UL 标志。而用于首次生产检查(IPI)的相关文件将送往离贵司生产厂家最近的 UL 检验中心。本函结尾附上最近贵司的 UL 检验中心的联系资料。请与检验中心联系，安排首次生产检查(IPI)的时间，并回答任何贵司应予答复的与首次生产检查(IPI)相关的问题。

CUL - Canada has statutes and regulations such as the Consumer Packaging and Labeling Act, requiring the use of bilingual product markings on products intended for the Canadian market. It is the responsibility of the manufacturer for the inclusion of such markings on its products. The UL Follow-Up Services Procedure will only include the English version of the markings.

CUL - 如贵公司产品准备销售到加拿大，请注意加拿大国家法令法规规定那些销售到加拿大市场的产品应在其标志使用双语（英语及法语）注释，例如消费品包装和标贴法。生产厂家有责任按相关规定在自己的产品上使用规范双语。UL的跟踪检验服务细则将仅包含标志的英语文本。

In any correspondence concerning this investigation, please refer to the above file and project number.  
如需查询相关评估内容，请标明上述文件号和项目号。

敬祝商祈

Sincerely,

*Stephen Huang*

Stephen Huang

Engineer

Department: 3013FTAI

Tel: 28967790

Fax: 28917644

E-mail: [stephen.huang@tw.ul.com](mailto:stephen.huang@tw.ul.com)

Reviewed by:

*Jordano Wang*

Jordano Wang

Engineer Assoc Proj

Department: 3013FTAI

E-mail: [jordano.wang@tw.ul.com](mailto:jordano.wang@tw.ul.com)



Enclosure

附件

C1:

查抄:

UL Inspection Center Dongguan  
5th. Floor, Zhong Chang Bldg.; No. 6, Li Cheng  
Rd, Chang Ping Town; Dongguan, Guangdong  
523565; CHINA  
Tel: 86-769-8381-7010  
Attention: Mr. Li Wei Qun

(For Manufacturer No. 464920-002)

C1:

查抄:

UL Inspection Center Shenzhen  
10F, No.2222 Jintian Road, Anlian Building,  
Futian District, Shenzhen City, Guangdong  
Province, P.R.China; Post code: 518026  
Tel: 86-755-8828-6188 Ext. 666  
Attention: Mr. Jeffrey Lu

(For Manufacturer No. 695382-001)

